
Consiliul local al Comunei Tintesti
Nr.

PROCES VERBAL
al sedintei ordinare a Consiliului Local Tintesti,

incheiat astazi, 18.11.2022

Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este

desemnat dnul.Lambru Iulian.
Astazi, data de mai sus, are loc sedinta ordinara a Consiliului local, fiind prezenti 13 consilieri din

totalul de 13 .

Au fost prezenti, in calitate de invitati:
Stoica Aurel - primar
Rotarescu Cristina - consilierjuridic
Petrescu Sandina - secretar general

Dna. Secretara informeaza Consiliul local ca dl. Primar este in concediu de odihna in perioada
1 4.1 1 .2022-05.12.2022.

Inceo lucrarile sedintei:

Dnul. presedinte de sedinta da citire dispozitiei de convocare a Consiliului l,ocal in sedinta
ordinara in ziua de 18.11.20222, dupa cum urmeaza:

I . Proiect de hotarare privind achizitionarea unei centrale termice pentru Scoala Gimnaziala Pogonele

Initiator: consilier, Iordache Lucian

2. Proiect de hotarare privind alocarea de sume din bugetul local , in vederea organizarii
Pomului de Craciun pentru prescolarii si elevii din comuna Tintesti

Initiator: viceprimar, Limbru Iulian

3. Proiect de hotarare pdvind aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli al
comunei Tintesti , judetul EuZeu pe luna noiembrie 2022

In itiator: vicep'Bnar. Lambru lulian

4. Proiect de hotarare privind aprobarea implementarii proiectului ,,Achizitie autospeciala
colectare pentru serviciul de salubrizare in comuna Tintesti" prin masula M8/6B- Sprijin pentru
dezvoltare rurala in teritoriul GAL ECB

Initiator: viceprimar, Lambru Iulian

Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt " pentru" .

Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Toti consilierii sunt " pentm".

se trec" ta nrimut ounc Proiect de holarare privind achizitiol'"o 'o"i ""or'ot"teftnice penttt Scoala Ghanazlala Pogonele

Dnul. corjilier Iordache Lucian da citire referatului de aprobare si sustine ca sursa de finantare pentru

achizitionarea centralei se poate gasi in banii care vor fi inapoiati de AFIR, pentru Caminul Cultural.



Dumnealui considera ca atat copiii, cat si cadrele didactice au dat dovada de multa implicare si merita sa aiba
conditii bune si sigure de invatare.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate prin care se arata ca termenul limita legal
pentru modificarea listei de investitii era 3l octombrie.

Dnul. primar arata ca a avut o discutie cu dl. Costel Stan si acesta a sustinut ca nu este o problema cu
centrala, ci doar cu lipsa unor alte echipamerite - o unitate si o baterie, care sunt stricate.

Dnul. Iordache sustine ca si dumnealui a stat de vorba tot cu dl. Costel Stan, care i-a spus ca sunt
probleme cu central, care este veche.

Dnu[. primar raspunde ca, in primul rand, achizitia nu se poate face momentan, nefiind prinsa in
termenul legal in lista di investitii si, in al doilea rand, nu reprezinta o urgenta, central functioneaza, urmand sa

fie cumparata imediat o alta, in cazul in care se defecteaza. [n ceea ce priveste nemultumirea domnului
Iordachi cu privire la pozitionarea centralei, chiar daca va fi inlocuita,va fi pozitionata in aceslai mod, intrucat
asa este facut hornul.

Dnul.Iordache raspunde ca este de dorit sa fie pozitionata conform cu normativul privind prevenirea
incendiilor in spatiile publice. Dumnealui este dezamagit de faptul ca se gasesc bani pentru alte investii, cum ar
fi nisipul cumparata recent de la MegaEdil, dar nu si pentru binele copiilor. Dumnealui face apel la consilierii
locali, mai ales cei din Pogonele, sa puna interesul copiilor pe primul loc.

Dnul. primar rurprnd. ca dumnealui a fost mereu interest de nevoile scolilor, ca le-a pus la dispozitie
ceea ce este ,"""ru. s" functioneze in bune conditii si ca la fel va face si in viitor, nu este nevoie de initierea
unor proiecte de hotarare.

Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului deschis, Proiectul de hotarare pritind achizilionarea unei centrale termice pentru Scoala
Gimnaziala Pogonele se respinge cu 5 voturi "pentru"( Iordache, Avram, Gomoescu, Mirea, Visan) si 8 voturi
..impotriva" ( Lambru, Dragan, Rosu, Barac, Pandele, Tanase, Manole, Ilie) , din totalul de 13 consilieri prezenti
la sed inta.

Se tre"e n at niUa pu Pruiect de hotarare prittind alocdrea de sume din
bugetul local , in vederea oryanizarii Pomului de Craciun pentru prescolarii si elevii din comuna
Tirrtesti

Dnul. viceprimar da citire referatului de aprobare si arata ca se doreste pastrarea traditiei din fiecare
an privind pachetele oferite copiilor din comuna.- 

Dnul. Iordache doreste ca cei care achizitioneaza sa fie mai atenti la ce produse ajung in aceste pachete.

Le reaminteste ca anul trecut au fost cozonaci care expirau in doua zile si ii indeamna sa cumpere ca si cum ar
cumpara pentru copiii lor.' 

Dnul. primar raspunde ca se va da o mai mare atentiei perioadei de valabilitate, desi dorinta a fost sa se

ia produse bio, insa incurcatura a produs-o scoala, care a amanat impallirea darurilor.
Dnul. Manole este de parere ca nu trebuie sa se mai reia discutia de anul trecut.
Dna. Barac propune sa fie luate rechizite, ca sa nu mai existe discutii.
Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.
Deoarece nu mai sun* discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

ln urma votului deschis, Proiectul de hotarare privintl alocarea de sume din bugetul local , in
yederca organizarii Pomului de Craciun pentru prescolarii si elevii din comuna Tintesti se aproba cu
l3 voturi "pentru" , din totalul de l3 consilieri prezenti la sedinta.

Se trece ta at treiteu Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii
bugetuluii local de venituri si cheltuieli al comunei Tintefti , judetul Buzdu pe luna noiembrie 2022

Dnul. viceprimar da citire referatului de aprobare si adresei de la ANAF.
Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.
Dnul. primar arata aa suma solicita a fost de doua ori mai mare, pentru a se putea plati contravaloarea

asfaltarii. In acest caz, va mai ramane de plata si anul viitor.
Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In uma votului deschis, Proiectul de hotqrare privind aprobarea rectificarii bugetului local de

venituri si cheltuieli al comunei Tinte$ti , judetul Buzdu pe luna noiembrie 2022 se aproba cu 13 voturi
"pentru", din totalul de l3 consilieri prezenti la sedinta,



Se tre"" ta at patrrte : Proiecl de holarate privind aprobarea
implementarii proiectului ,,Achizitie autospeciala colectare pentru serviciul de salubrizsre in
comuna Tintesti,, prin masura M8/68- Sprijin pentru dezvoltare rurala in teritoriul GAL ECB

Dnul. viceprimar da citire referatului de aprobare
Apoi, se da citire raportului comparlimentului de specialitate.
Dnul. primar arata ca suma nerambursabila ce va fi primta de la Gal va fi de 28.000 de euro. S-au luat

in calcul mai multe variante, insa pentru orice proiect se plateste mult pentru consultanta si raman putini bani
pentru investitie. In schimb, pentru achizitionarea de utilaje, nu se plateste consultant. In plus, masina de gunoi
este o necesitate, caci legea spune ca trebuie doua utilaje pentru a se obtine licenta.

Dnul. Iordache este contrariat de faptut ca se pune problema achizitionarii unei a doua masini, cand in
comuna nu detin contracte nicijumatate dintre gospodarii. Dumnealui este de parere ca trebuia sa se mai faca o
informare cu datoria pe care o are Serviciul de Salubritate fata de Consiliul local.

Dnul. Gomoescu doreste sa stie daca ahizitionarea unei noi masini presupune si o noua angajare.
Dnul. primar raspunde ca sunt deja doi soferi angajati in cadrul acestui serviciu.
Dnul. Iordache afirma ca in cadrul acsetui seruiciu se lucreaza doar cate 3 saptamani

ce fac angajatii in saptamana a 4-a.
Dnul. primar raspunde ca masina trece de 3 ori pe luna prin poarta fiecarui cetatean.

4-a, fac curatenie pe domeniul public.
Dl. Gomescu intreaba daca si alte UAT -uri detin cate doua masini de gunoi.
Dl. Primar raspunde ca au cei de la Costesti,Gheraseni, Galbinasi.
Dl. Iordache intreaba daca s-au platit 10.000 de lei consultanta pentru acest proiect.
Dl. Primar raspunde ca nu trebuie consultanta.
Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

pe luna. Intreaba

In sapatamana a

In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind aprobarea implementarii proiectului
,,Achizitie autospeciala colectare pentru serviciul de salubrizare in comuna Tintesti" prin masura
M8/68- Sprijin pentru dezvoltare rurala in teritoriul GAL ECB se aproba cu 8 voturi "pentru"( Lambru,
Dragan, Rosu, Birac, pandele, Tanase, Manole, Ilie) si 5,,abtineri" (lordache, Avram, Gomoescu, Mirea, Visan)

, din totalul de 13 consilieri prezenti la sedinta.

Se trece ta al cincik Diverse

Dl.Iordache intreaba daca s-a mai facut ceva cu infiintarea Asociatiei de fotbal.

Dl. Primar raspunde ca dl. Serban a gasit o persoana care sa il ajute.

Drept care, s-a intocmit prezentul proces verbal.

Presedinte de sedinta,
Consilier, Lambru Iulian

Intocmit,
Consilier jurid ic. Rotariscu Cristina

dr


